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1. Voorwoord 
 
Beste lezer, 
 
Voor u ligt het jaarverslag opgesteld door Bestuur XI der Studievereniging Amsterdam 
Aviation Association (SVAAA) te Amsterdam. Bestuur XI was in functie gedurende 
collegejaar 2022-2023. Op het moment van schrijven is het oktober 2023. Dit is hét 
moment om terug te blikken op alles wat heeft plaatsgevonden in het collegejaar 2022 – 
2023. Het was een jaar van succes, van doorpakken waar het vorige Bestuur gebleven was 
en zeker niet te vergeten een jaar met veel genot.  
 
Voordat het nieuwe Bestuur in functie treedt stellen zij doelstellingen op, deze worden 
geformuleerd in het beleidsplan dat gepubliceerd is op de website. Gedurende het 
bestuursjaar is gestreefd naar vier doelstellingen, die op de hoofdlijnen betrekking hebben 
tot: kwaliteit, kwantiteit, continuïteit en zichtbaarheid. De grootste uitdaging die de Vereniging 
heeft doorgemaakt is de verhuizing van de Faculteit Techniek naar het Jakoba Mulderhuis. 
Dit jaarverslag zal de nadruk leggen op de doelstellingen, maar ook op de algemene zaken 
die hebben gespeeld in het bestuursjaar.  
 
Hoe de Vereniging vanaf dit collegejaar de dagelijkse gang van zaken verder zou continueren 
was voor iedereen nieuw. De toekomstplannen van de Hogeschool van Amsterdam die al 
jaren verhuisplannen had was dan eindelijk aan de orde. Dat dit een grote impact zou hebben 
op de Vereniging was op voorhand al duidelijk. Het vertrouwde en zichtbare verenigingshok 
zou niet terugkeren in de nieuwe faculteit. De grote uitdaging voor Bestuur XI was dan ook 
om een nieuwe uitvalsbasis te vinden waardoor de Vereniging duidelijk zichtbaar werd in het 
gebouw.  
 
Het jaar startte voor de eerstejaars studenten met AIR2022. Het was voor de AIRCo, de 
begeleiders en de rookies weer wennen na twee jaren waarin niet het ‘normale’ AIR gedraaid 
kon worden. Dit had zo zijn uitdagingen, echter heeft het wél de juiste indruk achter gelaten 
bij veel studenten. Het ledenaantal schoot in het najaar van 2022 omhoog. Dit was al te 
merken op de succesvolle After Summer Borrel: hier kwamen zo’n 200 (niet-)leden op af!  
 
Gedurende het jaar hebben de commissies het onderste uit de kan gehaald om activiteiten 
te organiseren. Nieuw dit jaar was de Voyage Commissie die de buitenlandreizen onder haar 
hoede nam. Door de introductie van de ‘VoCo’ werd druk weggehaald bij overige commissies 
die vervolgens konden focussen op andere activiteiten.  
 
Afgelopen jaar was een jaar met veel successen. Met veel nieuwe kennismakingen. Met een 
goede start voor de eerstejaars studenten. We kijken met veel trots terug op wat is 
neergezet. Zonder alle actieve leden zou er geen SVAAA zijn. Het gehele Bestuur bedankt 
jullie voor de inzet en het enthousiasme.  
 
Namens Bestuur XI, 
Was getekend, 
 
 
 
Niels Damen 
Voorzitter Bestuur XI, Amsterdam Aviation Association 2022 - 2023  
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2. Activiteiten 
In het verenigingsjaar 2022-2023 zijn er verschillende studie gerelateerde en non-studie 
gerelateerde activiteiten georganiseerd. Om een beeld hiervan te creëren is er een overzicht 
gemaakt van alle activiteiten per maand in dit hoofdstuk.  
 
2.1 Overzicht 
Het verenigingsjaar 2022-2023 was het eerste verenigingsjaar sinds de COVID-19  
pandemie dat een heel jaar zonder onderbrekingen activiteiten kon organiseren. Gedurende 
het verenigingsjaar 2022-2023 zijn er in totaal 51 activiteiten georganiseerd door de 
commissies. Een overzicht van de activiteiten per maand is hieronder te vinden in figuur 1.  
 
In de grafiek zien we twee dal momenten in januari en in april. Dit is te verklaren doordat er 
weinig activiteiten na het kerstreces gepland waren en veel bedrijven voor april niet 
beschikbaar waren.   

Figuur 1 Activiteiten per maand 
 
2.2 Commissies 
De commissie die de meeste activiteiten heeft georganiseerd is de activiteiten commissie 
non studie gerelateerd met een totaal van negentien activiteiten. Gevolgd door activiteiten 
commissie studie gerelateerd met dertien activiteiten. Het bestuur heeft twaalf activiteiten 
georganiseerd waarin Algemene Ledenvergaderingen en de Commissieledenvergaderingen 
zijn meegerekend. De Voyage Commissie heft drie activiteiten georganiseerd, Senior Student 
Committee twee activiteiten, Public Relations één en als onderaan de AIR Commissie met 
respectievelijk één activiteit, AIR2023. Een overzicht hiervan is te zien in figuur 2.  
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Figuur 2 Overzicht activiteiten per commissie 

 
2.2.1 Activiteiten Commissie non-studie gerelateerd 
Activiteiten commissie non-studie gerelateerd was dit jaar onder leiding van Robin Knuever 
met Niels Damen als commissaris. Na de corona periode is het wel gebleken dat leden klaar 
waren voor een jaar vol borrels, feestjes en (nieuw) sportactiviteiten. Hierdoor konden er ook 
nieuwe dingen worden geïntroduceerd, zoals diverse sportactiviteiten en is er ook 
geëxperimenteerd met een activiteit met een andere studievereniging. In het begin van het 
jaar is het zoals gebruikelijk erg druk, later in het jaar nam het animo af en zijn een tweetal 
activiteiten niet doorgegaan.  
 
2.2.2 Activiteiten Commissie studie gerelateerd 
De activiteiten commissie studie gerelateerd die geleid werd door Kyra Bottema met Tessa 
Verweij als commissaris had een goede start aan het begin van het jaar. Zo was er in de 
zomer al flink ingezet mede dankzij de commissieleden van het jaar van Bestuur X op het 
organiseren van een activiteit in de eerste maand van het nieuwe verenigingsjaar.  
 
De commissie heeft uiteindelijk in totaal dertien activiteiten georganiseerd. Helaas liep 
communicatie met bedrijven soms erg stroef omdat er veel tijd overheen ging voor bedrijven 
antwoorden op mailtjes. Mede hierdoor is een activiteit naar Groningen Airport met een 
bezoek aan de KLM Flight Academy helaas niet doorgegaan. Miscommunicatie was hierin 
de oorzaak.  Aan het eind van het jaar waren er veel bedrijven die wel reageerde maar helaas 
was het - aangezien het al aan het eind van het jaar was en er nog veel tentamenweken 
waren - niet meer mogelijk geweest bij sommige bedrijven langs te gaan.  
 
Wel heeft de commissie ervoor gezorgd dat met deze bedrijven volgend jaar een kort lijntje 
is om voor het nieuwe verenigingsjaar in gesprek te gaan voor een activiteit. 
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2.2.3 AIR Commissie 
De AIR commissie begon dit jaar onder leiding van Lorenzo Bakker met Edine van Breemen 
als commissaris. Het begin van het jaar liep wat stroef en door persoonlijke omstandigheden 
is er eind juni de beslissing gemaakt om Edine van Breemen door te schuiven als 
commissiehoofd, waarbij Niels Damen als commissaris aansloot.  
 
Het doel van de AIRCo was om AIR een stuk professioneler te maken waarbij het verbeteren 
van een heldere communicatie centraal stond. Gezien de omstandigheden heeft er eind juni 
een enorme inhaalslag plaatsgevonden, waarbij er ongelofelijk hard gewerkt is door de 
commissie om AIR2023 in zo goed mogelijke banen te leiden. De deelnemerstickets vielen 
behoorlijk tegen, ondanks alle promotie die er gemaakt is. Dit kwam vooral door de nieuwe 
invulling die de HvA aan de SKC’s geeft. Desalniettemin is de financiële schade beperkt 
gebleven en is er €132,54 winst gemaakt. 
 
Al met al een geslaagde editie van AIR2023, ook dit was terug te zien in de enquête waarbij 
het gemiddelde cijfer een 8,9 was. 
 
 
2.2.4 Voyage Commissie 
Dit verenigingsjaar is de Voyage Commissie nieuw. De Voyage Commissie is opgericht om 
de buitenland reizen van de SVAAA te organiseren en deze te begeleiden. De Voyage 
Commissie stond onder leiding van Marleen Honsbeek, met Jens Jeukens als commissaris.  
 
Dit jaar heeft de VoCo twee reizen georganiseerd. Voor het eerst sinds jaren heeft weer een 
ski reis plaatsgevonden, naar Risoul wel te verstaan. Daarnaast werd een citytrip naar Berlijn 
georganiseerd. De eerste reis van de Voyage Commissie ging naar Berlijn. Hier zijn wij met 
28 studenten op stedentrip geweest en heeft de Vereniging een bezoek gebracht aan de 
maintenance faciliteit van Bombardier. Ook is de Vereniging dit jaar afgereisd naar Risoul. 
Dit was de eerste ski reis weer sinds de COVID pandemie. Met 48 studenten zijn we 
afgereisd naar het Franse gebied in de Alpen. 
 
2.2.5 Media Commissie 
Dit verenigingsjaar is de Media Commissie geleid door Laurens Bor, met Tessa Verweij als 
commissaris. Er is ingezet om de commissie nog meer te professionaliseren. Waar 
voorheen op persoonlijke Canva accounts werd gewerkt voor het maken van publicaties 
heeft de SVAAA dit jaar geïnvesteerd in het aanschaffen van een Canva pro-account. Dit 
heeft ervoor gezorgd dat publicaties sneller en gemakkelijker door meerdere mensen 
gemaakt konden worden.  
 
Daarnaast zijn we dit jaar bezig geweest met het overzetten van een aantal belangrijke 
SVAAA-logo’s en huisstijlen die voorheen nog op commissieleden hun persoonlijke Canva 
accounts stonden. Zo gaan deze logo’s niet meer verloren in de komende jaren.  
 
De rest van het jaar heeft de commissie zich druk beziggehouden met het tijdig publiceren 
van evenementen en is ook het YouTube kanaal weer in leven geblazen. Zo is er dit jaar weer 
een aftermovie van de skireis gemaakt en gepubliceerd. Er valt nog verbetering te halen in 
het publiceren van de NOTAM. Deze is helaas vaak niet tijdig gepubliceerd en kon ook 
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inhoudelijk beter. De commissie adviseert hier volgend jaar kritisch naar te kijken, ook 
inhoudswijs. 
 

2.2.6 Public Relations 
De Public Relations commissie stond dit jaar onder leiding van Annemijn Zemel, met Niels 
Damen als commissaris. De commissie heeft zich gedurende het jaar ingezet om de 
vacaturebank op peil te houden en om nieuwe samenwerkingen aan te gaan. En dat met 
succes. Aan het eind van het studiejaar is de Vereniging benadert door Luchtverkeersleiding 
Nederland (LVNL) om een samenwerking te onderzoeken. Daarnaast heeft de commissie 
werk gemaakt van de (groene) verenigingstrui, waar in 2023 – 2024 enorm toffe 
sponsoren op staan, waaronder: Viggo, LVNL, TUI en Regional Jet Center.  
 
2.2.7 Senior Student Committee 
De Senior Student Committee stond dit jaar onder leiding van Iris van Raamsdonk met Jens 
Jeukens als commissaris. De activiteiten van de SSC waren beperkt het afgelopen jaar. Er is 
een Wrap-Up in Airline Business en Airline Networks gegeven en zijn twee casussen 
georganiseerd; Fokker en KLM Cityhopper. Helaas is vanwege gebrek aan animo de KLM 
Cityhopper casus geannuleerd en doorgeschoven naar volgend jaar. Binnen de commissie 
is besloten om de focus te verleggen en afscheid te nemen van de SVAAAcademy door de 
verandering in het curriculum.  
 
3. Analyse van de vereniging 
Om een duidelijk overzicht te geven over de inrichting van de Vereniging en van het afgelopen 
verenigingsjaar zal hier in dit hoofdstuk een analyse over worden gemaakt. Daarbij zal er 
gekeken worden naar het organogram (paragraaf 3.1), zoals opgesteld in het beleidsplan.  
Ook zal er worden terug gekeken naar de Algemene- en Commissie ledenvergaderingen 
(paragraaf 3.2 en 3.3). Als laatste zal er een overzicht gegeven worden over het 
ledenbestand van afgelopen jaar (paragraaf 3.4). 
 
3.1 Organogram 
Afgelopen verenigingsjaar is de Vereniging als volgt gestructureerd: 

Figuur 3 Organogram 
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Uiteindelijk heeft er tegen het einde van het jaar hierin één wijziging plaats gevonden.  In de 
AIR Commissie is Lorenzo Bakker teruggetreden naar de functie van commissie lid en heeft 
Edine van Breemen de rol van commissiehoofd op zich genomen. Niels Damen is er vanuit 
Bestuur XI bijgekomen als commissaris.  
 
Gedurende het jaar zijn er tussen Bestuur XI en de Raad van Advies verschillende overleggen 
geweest. De Raad van Advies in het verenigingsjaar 2023-2024 bestond uit Laurens Bor, 
Iris van Raamsdonk en Irene Winters. Overleggen hebben zowel op locatie als online plaats 
gevonden. 
 
De Kas Commissie bestond in het verenigingsjaar 2023-2024 uit Simon Groot-Antink en 
Thomas van Laer. Tussen de Kas Commissie, Jens Jeukens (Penningmeester Bestuur XI) 
en Edine van Breemen (Vice Voorzitter Bestuur XI) zijn er gedurende het jaar vier overleggen 
geweest en is er gecommuniceerd via Whatsapp. 
 
De vertrouwelijke zaken zijn gedurende het verenigingsjaar 2023-2024 opgepakt door 
Roosmarijn Leeman en de functionaris gegevensbescherming was Anne Lucas. 
 
 
3.2 Algemene Ledenvergadering 
Gedurende het verenigingsjaar 2023-2024 hebben er vier algemene ledenvergaderingen 
plaatsgevonden. De algemene ledenvergadering is het hoogste orgaan binnen de Vereniging. 
Met de algemene ledenvergadering worden de leden geïnformeerd over de actuele stand 
van zaken binnen de Vereniging. Ook wordt er tijdens de Algemene Ledenvergadering een 
financiële update gegeven door de penningmeester en geven de commissies een update die 
gegeven wordt door het commissiehoofd.  
 
3.2.1 Algemene Ledenvergadering I 
De eerste Algemene Ledenvergadering heeft plaatsgevonden op 21 september 2022. 
Tijdens de eerste ledenvergadering hebben leden kennisgemaakt met Bestuur XI. De 
penningmeester heeft de financiële update gegeven. Daarnaast heeft Bestuur XI het 
beleidsplan gepresenteerd met de plannen voor verenigingsjaar 2022-2023. Ook is de Kas 
Commissie ingestemd en is de Raad van Advies, persoon vertrouwelijke zaken en de privacy 
officer voorgesteld aan de leden. De commissiehoofden hebben hun commissie op de kaart 
gezet om zodoende commissieleden te werven.  
 
3.2.2 Algemene Ledenvergadering II 
De tweede Algemene Ledenvergadering heeft plaatsgevonden op 30 november 2022. 
Tijdens de tweede ALV heeft Bestuur XI een update gegeven over de stand van zaken binnen 
de Vereniging en heeft de penningmeester een financiële update gegeven. Daarnaast 
hebben ook de commissies een update gegeven over de activiteiten die op de planning staan 
en die hebben plaats gevonden. Tijdens de tweede ledenvergadering heeft Bestuur X het 
jaarverslag gepresenteerd van het voorgaande verenigingsjaar 2021-2022.  
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3.2.3 Algemene Ledenvergadering III 
De derde Algemene Ledenvergadering heeft plaatsgevonden op 15 februari 2023. De derde 
vergadering stond in het teken van het openen van de sollicitaties voor Bestuur XII. Bestuur 
XI heeft een update gegeven over de stand van zaken binnen de Vereniging. De 
penningmeester was afwezig in verband met ziekte en met die reden heeft de vicevoorzitter 
de financiële update gegeven. Ook hebben de commissies een update gegeven over de 
activiteiten die op de planning staan en die hebben plaats gevonden.  
 
3.2.4 Algemene Ledenvergadering IV 
De vierde algemene ledenvergadering heeft plaatsgevonden op 7 juni 2023. Bij de vierde en 
tevens laatste Algemene Ledenvergadering heeft Bestuur XI het volgende bestuur, Bestuur 
XII, gepresenteerd. Bestuur XII is ingestemd bij de vierde ALV. Bestuur XI heeft het jaar 
samengevat en een update gegeven van de stand van zaken. De penningmeester heeft de 
financiële update gegeven, de commissies hebben het afgelopen jaar besproken en de 
activiteiten die nog op de planning staan gepresenteerd. 
 
3.3 Commissieledenvergadering 
Gedurende het verenigingsjaar 2023-2024 hebben er drie Commissie Ledenvergaderingen 
(CLV) plaats gevonden. Tijdens de CLV worden de commissieleden op de hoogte gebracht 
was zaken die spelen op de achtergrond en worden geïnformeerd over de stand van zaken 
binnen de Vereniging. De Commissie Ledenvergaderingen vallen tussen de Algemene 
Ledenvergaderingen in, waardoor de commissieleden frequenter geüpdatet worden. Bij de 
Commissie Ledenvergadering zijn alle commissieleden verplicht om aanwezig te zijn. Dit jaar 
heeft Bestuur XI ervoor gekozen om aan de CLV’s een leuke draai te geven door middel van 
een interactieve quiz.  
 
3.4 Commissiehoofdenvergadering 
Gedurende collegejaar 2022-2023 hebben er meerdere Commissie Hoofdenvergaderingen 
plaatsgevonden. Tijdens de Commissie Hoofdenvergadering bespreekt het Bestuur zaken 
met de commissiehoofden om ook hierover te kunnen overleggen of sparren. De Commissie 
Hoofdenvergadering vindt officieel maandelijks plaats, om veel overleg te hebben met de 
commissiehoofden. Daarnaast is de Commissie Hoofdenvergadering een plek om zaken 
binnen de commissies te bespreken en dat het Bestuur eventueel kan helpen en of 
ondersteunen bij moeilijkheden. 
 
 
3.5 Ledenbestand 
Verenigingsjaar 2022-2023 is het eerste verenigingsjaar waarbij websitebeheerder 
Congressus volledig werd gebruikt om het leden bestand bij te houden. Congressus is de 
provider die achter de website zit. Het ledenbestand wordt automatisch geüpdatet op het 
moment dat een lid zich aanmeldt of afmeld. Afgelopen verenigingsjaar is er te allen tijde 
vertrouwelijk omgegaan met het ledenbestand. 
 
Sinds dit jaar maakt de Vereniging gebruik van de automatische incasso. Dit is 
geïmplementeerd door Bestuur X. Met het automatische incasso is het makkelijk voor leden 
om de inschrijving te verlengen en zal dit automatisch gaan, tenzij opzegging lidmaatschap. 
Ook hierbij zal er vertrouwelijk omgegaan worden met de gegevens van de leden.  
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4. Financieel beleid 
Het financiële beleid van de vereniging richt zich op het vervullen van de doelstellingen die 
vastgesteld zijn in het beleidsplan van het verenigingsjaar. Naast het vervullen van de 
doelstellingen, zijn er aparte financiële doelstellingen voor bijvoorbeeld de gezondheid van de 
rekening. 
 
Dit jaar was het eerste jaar sinds de coronapandemie dat we geen last hebben gehad van 
de coronapandemie. Financiële gezondheid is de basis geweest van het beleid afgelopen 
verenigingsjaar. 
 
In dit hoofdstuk zullen de inkomsten, uitgaven en het resultaat van de SVAAA worden 
toegelicht over het verenigingsjaar 2022-2023. AIR2023 zal gezien de omvangrijke 
financiën separaat worden besproken. 
 
4.1 AIR2023 
Dit jaar is de begroting van AIR opgesteld met de gedachte om minder vanuit de vereniging 
te investeren. Deze beslissing is tot stand gekomen vanwege de financiële uitkomsten van 
AIR2022. 
 
Onderstaande inkomsten zijn van AIR2023. De vereniging heeft 1075,84 euro geïnvesteerd 
in AIR2023 dit jaar. Dit is 66% minder ten opzichte van de investering van AIR2022. Er 
waren diverse meevallers voor AIR2023. Dat betreft de bijdrage vanuit de Hogeschool van 
Amsterdam en sponsoring van bedrijven zoals KLM Catering Services en YER. 
 
Kostenpost Inkomsten  
Rookies  €   17.324,64  
Begeleiders  €     5.171,40  
AIRco  €        356,49  
Mollen  €        159,12  

  
Vereniging  €     1.075,84  
HvA sponosrgeld  €     3.000,00  
HvA studentenwelzijn  €     3.000,00  
YER  €        750,00  
KCS  €     1.000,00  

  
Munten  
Munten tijdens air  €     3.970,00  
Inkomsten  €   35.807,49  
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Onderstaand de uitgaven die zijn gedaan voor AIR2023.  
Kostenpost Uitgaven 
Accommodatie  €   8.932,42  
Catering  €   9.323,80  
Vervoer  €   3.428,93  
Facilitair  €   8.913,22  
Promotie  €      608,92  
Overig  €   2.687,41  
Onvoorzien  €   1.780,25  
Uitgaven  € 35.674,95  

 
Het resultaat van AIR2023 is positief met €132,54. Bestuur XI is tevreden met het 
resultaat van AIR2023. De goede voorbereidingen en organisatie van AIR2023 door de 
AIRCo en de lessen die zijn geleerd van AIR2022 heeft er mede toe geleid dat de Vereniging 
geen verlies heeft gemaakt dit jaar. 
 

AIR2023  
Inkomsten  € 35.807,49  
Uitgaven  € 35.674,95  
Resultaat  €      132,54  

 
4.2 Resultaat 

 
Figuur 4 Overzicht van resultaten 

 
De totale inkomsten van de Vereniging zijn 105458,41 euro en de uitgaves zijn 102178,32 
euro. Het resultaat komt dan op 3280,09 euro. De sponsoring van Viggo is als resultaat 0 
euro genoteerd aangezien dit was begroot voor AIR2022.  
 
De SVAAA noteert in het verenigingsjaar 2022-2023 een ‘winst’ van 3280,09 euro. Winst 
hierin tussen aanhalingstekens omdat de vereniging veel meevallers heeft gehad dit jaar. 
Vanuit de Hogeschool hebben we een bedrag van 1745,87 euro in totaal gekregen voor de 
opendag, Eerstejaarsregeling en de tegemoetkoming van de opslagruimte.  

Rekening Uitgaven Inkomsten Resultaat Opmerkingen
Lidmaatschappen 2022-2023 -€               2.815,52€      2.815,52€    
Lidmaatschappen 2023-2024 150,00€         6.528,04€      6.378,04€    
Incidentele inkomsten/uitgaven 87,20€           53,90€           -33,30€       
Viggo sponsor inkomsten 7.057,31€      7.057,31€      -€            *Viggo sponsor inkomsten tbv AIR2022
SVAAA Shop 1.015,37€      3.556,48€      2.541,11€    
Bestuurskosten 1.632,15€      -€               -1.632,15€  
Website/promotie 282,06€         -€               -282,06€     
Congressus 1.574,70€      -€               -1.574,70€  
Kosten opslag 1.104,80€      510,00€         -594,80€     *inkomsten zijn bijdragen vanuit de hva
Declaraties 107,07€         -€               -107,07€     
Inkoop truien 4.120,78€      1.186,44€      -2.934,34€  *inkomsten is gedeeltelijke restitutie ivm foutieve druk
Media kosten 201,74€         -€               -201,74€     
Commissieleden Kosten 1.546,44€      -€               -1.546,44€  
Afstudeerders 331,83€         -€               -331,83€     
Investeringen 211,25€         75,65€           -135,60€     
DIES 7.926,07€      5.547,92€      -2.378,15€  
AC-Studie 1.544,94€      1.468,89€      -76,05€       
AC-Non 4.576,60€      4.488,36€      -88,24€       
SSC 40,10€           42,80€           2,70€           
PR -€               655,00€         655,00€       
Voyage Commissie 30.991,11€    32.568,01€    1.576,90€    
AIR2023 35.674,95€    35.807,49€    132,54€       
AAAA 356,74€         356,50€         -0,24€         *Geld AAAA vereniging op een aparte spaarrekening gestort voor de AAAA
Mollie incidentele winsten/verliezen -€               10,28€           10,28€         
Aviation Management Conference 450,00€         298,84€         -151,16€     
Opendag 175,11€         270,98€         95,87€         *Betaling voor onkosten vanuit de HvA. Keuze bij vrijwilligers of ze het geld willen krijgen of dat ze het doneerden aan de vereniging
HvA Eerstejaars regeling 1.020,00€      2.160,00€      1.140,00€    *Keuze aan eerstejaars leden of ze gebruik wouden maken van de eerstejaars regeling 
TOTAAL 102.178,32€  105.458,41€  3.280,09€    
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Daarnaast hebben we vanuit Public Relations €655 aan vacatures en van het drukbedrijf 
hadden we 1186,44 euro teruggekregen van de truien.  
 
Belangrijk hier om te vermelden is dat de winst niet is gefinancierd door de leden en vooral 
door financiële meevallers is gerealiseerd. De vereniging mag ‘winst’ maken zolang dit niet 
wordt uitgekeerd en weer terug wordt geïnvesteerd in de maatschappelijke activiteiten van 
de Vereniging. Het is aan bestuur XII om te bepalen hoe dit wordt terug geïnvesteerd. 
 
4.3 Administratief 
In het verenigingsjaar 2020-2021 is Conscribo geïntroduceerd door Bestuur IX. In het 
verenigingsjaar 2021-2022 zijn de website en betalingssystemen verbeterd door Bestuur 
X. Dit is doorgezet door Bestuur XI. 
 
Dit jaar was de financiële administratie bijgehouden door penningmeester Jens Jeukens en 
had vicevoorzitter Edine van Breemen een controlerende rol.  De Kas Commissie is nauw 
betrokken geweest bij alle begrotingen boven de €1000. Bestuur XI en de Kasco hebben 
vier keer vergaderd over de financiële stand van zaken binnen de Vereniging. 
 
4.4 Conclusie 
Het jaar 2022-2023 was financieel gezien een goed jaar. Dit jaar is de vereniging financieel 
gezien volledig hersteld van de corona periode. De vereniging heeft genoten van financiële 
meevallers mede gerealiseerd door de Hogeschool van Amsterdam. Mede dankzij de 
samenwerking met Kas Commissie zijn de financiële risico’s die kwamen bij het organiseren 
van grote activiteiten zoals de reizen en AIR2023 goed afgewogen.   
 
5. Doelstellingen 
Aan de hand van de missie (1.4.1), visie (1.4.2) en praktijkervaringen zijn in het beleidsplan 
van Bestuur XI een aantal doelstellingen opgesteld. Hierbij zijn de doelstellingen van 
voorgaande besturen zorgvuldig geanalyseerd. Onze eigen doelstellingen sluiten nauw aan 
bij reeds gestelde doelstellingen. Wij streven ernaar om de verenigingsrepresentativiteit 
naar grotere hoogte te doen stijgen en een breder faciliterend medium te zijn voor onze 
leden. Hieronder zijn onze doelstellingen weergegeven, inclusief toelichting over hoeverre het 
doel is bereikt afgelopen jaar. 
 
5.1 Kwaliteit 
Dit jaar is erg ingezet op de kwaliteit van activiteiten. Zo is er dit jaar voor het eerst bezoek 
langs geweest bij onze nieuwe hoofdsponsor Viggo. Door groepjes bezoekers klein te houden 
was een uitgebreide tour op Schiphol airside (het beveiligde gebied) mogelijk. Ook andere 
activiteiten van ac-studie zijn soms door wat kleinere groepjes dan voorheen bezocht. De 
algemene feedback die hieruit kwam is dat mensen meer te zien kregen en ook beter 
interactief met de begeleiding vanuit het bedrijf kon praten.  
 
Bij ac-non is er goed gekeken naar wat voor leuke activiteiten allemaal konden worden 
georganiseerd. Zo is er zorgvuldig nagedacht over nieuwe themafeesten en zijn er ook meer 
‘gewone’ borrels geweest. In een enkel geval kwam alleen de datum achteraf niet goed uit 
voor vele leden en heeft de kwaliteit hieronder geleden.   
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5.2 Kwantiteit 
In het beleidsplan van Bestuur XI is een jaarplanning gemaakt voor de kwantiteit van 
activiteiten. Dit werd dit jaar gebruikt als handvat om te zorgen dat we genoeg activiteiten 
voor onze leden organiseren maar ook zorgen dat het daarin geen overkill wordt. Deze 
activiteiten planning zag er als volgt uit:  
Blok 1 Blok 2 Block 3 Blok 4 
ALV  ALV  ALV  ALV  
BV (10)  BV (10) BV (10) BV (10) 
CHV (2)  CHV (2) CHV (2) CHV (2) 
CLV  CLV  CLV CLV  
SVAAAcademy (4) SVAAAcademy (4) SVAAAcademy (4) SVAAAcademy (4) 
AC-studie (4) AC-studie (4) AC-studie (4) AC-studie 4) 
AC-non (4) AC-non (4) AC-non (4) AC-non (4) 
VoCo (0) VoCo (1) VoCo (1) VoCo (1) 

 
De gerealiseerde planning ziet er als volgt uit: 
Blok 1 Blok 2 Block 3 Blok 4 
ALV (1) ALV (1) ALV (1) ALV (1) 
BV (10)  BV (10) BV (10) BV (10) 
CHV (1)  CHV (3) CHV (1) CHV (0) 
CLV (1) CLV (0) CLV (1) CLV (1) 
SVAAAcademy (1) SVAAAcademy (0) SVAAAcademy (0) SVAAAcademy (0) 
AC-studie (3) AC-studie (2) AC-studie (4) AC-studie 4) 
AC-non (5) AC-non (5) AC-non (3) AC-non (6) 
VoCo (0) VoCo (1) VoCo (1) VoCo (0) 
SSC (0) SSC (0) SSC (0) SSC (1) 

 
Wat hierin opvalt is dat de SVAAAcademy na het eerste blok niks meer heeft georganiseerd. 
SVAAAcademy is dan ook eigenlijk na blok 1 in overleg met SSC en de Hogeschool niet in de 
huidige vorm doorgezet. Dit komt omdat onze studenten met het huidige curriculum geen 
overzicht meer hadden in hoe zij bijles konden geven voor tentamens. AC-studie had een 
moeilijke opstart met veel bedrijven die slecht reageerden. In blok 3 en blok 4 is dat wel weer 
verbeterd. AC-non heeft veel activiteiten georganiseerd, zelfs meer dan op de originele 
planning. VoCo heeft ondanks vele proberen een reis minder neergezet als gepland was. SSC 
heeft alleen in het laatste blok twee casussen kunnen organiseren, waarvan één niet 
doorging in verband met het lage animo.  
 
5.3 Continuïteit 
De continuïteit van activiteiten was afgelopen schooljaar belangrijker dan anders. Na twee 
jaren waarbij weinig tot niks mogelijk was, is continuïteit significant voor de vereniging. Door 
ons afgelopen jaar te focussen op continuïteit is de vereniging weer beter op de kaart komen 
te staan. Dit was vooral terug te zien in het ledenaantal en het aantal actieve leden.  
 
In de eerste maand zijn alle commissies aan het opstarten geweest, waardoor vlak daarna 
het aantal activiteiten omhoogschoot. Ook na de verjaardag maand is er een kleine dip in 
activiteiten (zie figuur 1, pagina 4). Al met al is het aantal activiteiten vrij hoog gebleven, 
echter kan het komend jaar nog wat constanter. 
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5.4 Zichtbaarheid 
De verhuizing van Leeuwenburg naar het Jacoba Mulderhuis is van grote invloed geweest 
op de zichtbaarheid van de vereniging. Naast dat het verenigingshok is verdwenen is ook de 
locatie van de opleiding in het gebouw verplaats. Waar de Aviation Academy voorheen op de 
C2-vleugel zat, is het nu verdeeld over de derde en vierde verdieping bij de hoogbouw. 
Hierdoor zijn het aantal leden meer verspreid door het gebouw en is het bereiken hiervan 
ook lastiger. De SVAAA muur die er op de C2-vleugel was hebben wij op een andere manier 
moeten terugbrengen. Er zijn kliklijsten aangeschaft en op zoveel mogelijk plekken posters 
van activiteiten opgehangen. Dit kon echter ook niet overal in het JMH aangezien de muren 
vrij nieuw zijn en nog niet overal poster mogen hangen.  
 
Desalniettemin is door social media, mond op mond reclame, de whatsappgroep, posters 
op school en aanwezig zijn bij activiteiten van de Aviation Academy (zoals de eerste schooldag 
op Aviodrome) toch een hoop zichtbaarheid gecreëerd waardoor een hoop leden bereikt zijn. 
Het vertrouwde verenigingshok is in het afgelopen collegejaar vervangen door de 
commonroom in het Kohnstamhuis. Deze ruimte wordt gedeeld met vele andere 
verenigingen. Doordat deze ruimte zich niet in het JMH bevindt maakt het dat leden minder 
snel uitwijken naar een verenigingshok. Afgelopen jaar is had ‘gevochten’ om een dergelijke 
ruimte te krijgen in het Jakoba Mulderhuis, helaas tevergeefs en dus zonder resultaat.  
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6. Concluderend woord 
 
Zoals uit het jaarverslag opgemaakt kan worden is collegejaar 2022 – 2023 een uitdagend 
jaar geweest met veel hoogtepunten.  
 
Een jaar waarin zichtbaarheid de kern moet worden om de dagelijkse gang van zaken op 
orde te houden. Keuzes die gemaakt worden vanuit de Hogeschool hebben het allesbehalve 
makkelijk gemaakt. Het Bestuur streeft naar een SVAAA voor iedereen, waarbij kwaliteit en 
kwantiteit gewaarborgd wordt.  
 
Georganiseerde activiteiten en reizen zorgden voor het vertrouwde beeld dat de SVAAA 
creëert voor de leden. Het typische studentenleven - wat als student in het hoger onderwijs 
onmisbaar is - waar leden hebben kunnen genieten van ieder om ons heen, heeft na de 
coronajaren weer kunnen continueren.  
 
Het Bestuur heeft - met de ingang van 1 september 2023 – de regie over de Vereniging 
overgedragen aan Bestuur XII. Dé belangrijkste taak van XII is te continueren waar de SVAAA 
op dit moment staat, om vernieuwingen in te brengen en de sfeer naar een hoger level te 
tillen.  
 
 

Was getekend, 
 
 

BESTUUR XI 
STUDIE VERENIGING AMSTERDAM AVIATION ASSOCIATION 

 
 
 
 

 
 

Niels Damen 
Voorzitter 

 
 

Tessa Verweij 
Secretaris 

Edine van Breemen 
Vicevoorzitter 
 
 
Jens Jeukens 
Penningmeester 
 


